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Zápisnica z výročnej členskej schôdze SZZ Základnej 
organizácie 32-36 Vitalina, o.j.z. 

konanej dňa 27.3.2025 v Kultúrnom dome v Kavečanoch 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
  1. Otvorenie, informácia o uznášaniaschopnosti 
  2. Voľba pracovných komisií (volebná, návrhová a mandátová komisia) 
  3. Správa o činnosti SZZ ZO za uplynulé obdobie 
  4. Správa o hospodárení ZO za rok 2024 
  5. Plán hlavných úloh na ďalšie obdobie  
  6. Návrh rozpočtu na rok 2025 
  7. Správa revízora 
  8. Návrh výšky účelového poplatku na rok 2025 a sumárnej časti odmien členov výboru   
      našej ZO za rok 2024 
  9. Informácia o príprave okresnej, mestskej konferencie SZZ 
10. Diskusia 
11. Správa mandátovej komisie 
12. Priama voľba predsedu, tajomníka, revízora a členov výboru našej ZO 
13. Voľba delegáta na okresnú/mestskú konferenciu a návrh kandidáta do SZZ OV/MV 
14. Návrh na uznesenie z VČS 
15. Záver. 
 
 
K bodu č.1: Otvorenie, informácia o uznášaniaschopnosti 
 
Z poverenia výboru ZO rokovanie výročnej členskej schôdzi otvoril a ďalej jej predsedal Ing. 
Martin German.  
Privítal prítomných členov ZO a ostatných záhradkárov, aktivistku SZZ MV p. Galuškovú 
a  upozornil prítomných na nahrávanie celého priebehu schôdze. 
Vzhľadom na to, že nebola prítomná nadpolovičná väčšina členov ZO po uplynutí času 
stanoveného v pozvánke, predsedajúci po 30 minútach od začiatku VČS o 16:30 hod. vyhlásil, 
že budeme v rokovaní postupovať podľa § 31 ods. 6 Stanov SZZ. Nakoľko bola splnená táto 
podmienka  predsedajúci vyhlásil VČS za uznášaniaschopnú.  
Predsedajúci predložil návrh programu VČS na schválenie. Prítomní členovia ZO program VČS 
schválili bez zmien a pripomienok. 
 
 
K bodu č.2: Voľba pracovných komisií 
 
Predsedajúci predložil návrh na zloženie pracovných komisií:  
- za predsedu mandátovej komisie bol navrhnutý p.  Mikuláš Marinov,  
- za členov mandátovej komisie boli navrhnutí p. Ján Jonek  a Ing. Vojtech Doro, 
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- za predsedu volebnej komisie bol navrhnutý p. Vladimír Jalč 
- za členov volebnej komisie boli navrhnutí p. Gabriela Margecanská a p. Juraj Štefanovič 
 
- za predsedu návrhovej komisie bol navrhnutý Ing. Jaroslav Šelmeci 
- za členov návrhovej komisie boli navrhnutí  Ing. Peter Janič a p. Viera Stravková. 
 
Predložený návrh pracovných komisií bol jednohlasne schválený. 
 
 
K bodu č.3: Správa o činnosti SZZ ZO za uplynulé obdobie 
 
Správu o činnosti  ZO za uplynulé obdobie  z poverenia výboru predložil p. Marinov, v ktorej 
zhrnul plnenie týchto úloh: 
- vymáhanie spreneverených peňazí ZO od Ing. Ladislava Vargu – stále v riešení, 
- vyčistenie studne a jej okolia, stále však ostáva otázka, či je záujem o sprevádzkovanie  
  studne, 
- zriadenie internetovej stránky, ktorej správcom je p. Timuľák, na tejto stránke sa budú  
  postupne zverejňovať novinky, oznamy a aktualizácie z diania našej ZO,  
- vypracovanie návrh na nový osadový poriadok a jeho schválenie ČS ZO r. 2024, 
- vymáhanie poplatkov od neplatičov právnou cestou,  
- oprava elektrických rozvádzacích skríň a príprava na ich revíziu a vykonanie samotnej revízie, 
- riešenie odkúpenia  nevysporiadaných pozemkov pod záhradami a cestami, 
- čiastočná oprava ciest v osade. 
- zmena zloženia výboru ZO, z dôvodu uvoľnenia p. Marinova z funkcie predsedu ZO zo  
  zdravotných dôvodov. 
Vzhľadom na úspešné plnenie  úloh poďakoval členom výboru za ich aktivitu a  
 navrhol ich odmeniť sumárnou čiastkou vo výške 900,00 €. 
 
 
K bodu č.4: Správa o hospodárení ZO za rok 2024 
 
Správu o hospodárení ZO za rok 2024 predložil Ing. Vojtech Doro – hospodár ZO. 
Informoval o stave financií ZO (príjmy a výdaje v hotovosti a BÚ) v  roku 2024. Konštatoval 
kladný finančný výsledok. 
 
 
K bodu č.5: Plán hlavných úloh na ďalšie obdobie  
 
Návrh plánu práce ZO na rok 2025 a ďalšie obdobie predložil predsedajúci a zároveň vyzval 
prítomných na doplnenie, prípadne pripomienkovanie návrhu v rámci diskusie. 
V druhej časti tohto bodu požiadal hospodára Ing. Vojtecha Dora k predloženiu návrhu rozpočtu 
na rok 2025. Návrh bol vypracovaný na základe Plánu práce ZO na rok 2025. 
 
 
K bodu č.6: Návrh rozpočtu na rok 2025 
 
Návrh rozpočtu na rok 2025 predložil Ing. Vojtech Doro, hospodár ZO. 
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K bodu č.7: Správa revízora 
 
Správu z vykonanej kontroly a revízie v oblasti plnenia úloh plánu práce, prijatých uznesení, 
hospodárenia ZO a finančných prostriedkov a účtovných operácií predložil revízor ZO Ing. 
Jaroslav Šelmeci. V závere správy navrhol uznesenie na odstránenie nedostatkov uvedených 
v správe a na zlepšenie práce ZO.  
 
 
K bodu č. 8: Návrh výšky účelového poplatku na rok 2025 a sumárnej časti odmien členov 
výboru našej ZO za rok 2024 
 
Predsedajúci predložil návrh výšku účelového poplatku na rok 2025 vo výške 50,00 € podľa 
veľkosti pôvodných parciel. Výšku účelového poplatku výbor navrhuje z dôvodu finančného 
krytia stanovených úloh, najmä opráv ciest. 
Požiadal prítomných, aby sa v diskusii vyjadrili k návrhu na účelový poplatok a sumárnu časť 
odmien pre výbor ZO. 
 
 
K bodu č. 9: Informácia o príprave okresnej, mestskej konferencie SZZ 
 
Aktivistka SZZ MV p. Galušková,  podala informáciu o pripravovanej  konferencii SZZ MV. 
 
 
K bodu č.10: Diskusia 
 
V diskusii vystúpili: 
p. František Maľuk – dlhšiu dobu je vedľa záhrady č.40 uložená veľká kovová rúra, aké bude   
riešenie? 
p. Viera Stravková – žiada vrátiť neoprávnene vybrané peňažné čiastky za časti pozemkov pred 
záhradami tzv. studňiarov, 
p. Dagmar Lukčová – požiadala o vysvetlenie zaplatenia poplatkov za cesty. Vysvetlenie na 
mieste – rovnakým podielom zaplatili všetci záhradkári za spoločné priestory. Ďalej poukázala 
na to, aby poplatky za cesty platili tí, ktorí majú autá a ktorí bývajú v osade celoročne. Vyjadrila 
odmietavý postoj k plateniu účelových poplatkov. 
Ing. Vojtech Doro – vysvetlil zodpovednosť za elektrické rozvádzacie skrine, poukázal na 
problém vymývania ciest počas dažďov a vyjadril sa k návrhu na zvýšenie účelového poplatku. 
p. Mikuláš Marinov – vysvetlil situáciu v odkupovaní záhrad, vyjadril nesúhlas k zvyšovaniu 
účelového poplatku, treba riešiť tieto poplatky od neplatičov. 
p. Dušan Ďorď – vysvetlil nutnosť zvýšenia účelového poplatku, pretože bez zvýšenia 
finančných prostriedkov výbor nie schopný zabezpečiť opravu ciest, hovoril o spôsobe opráv 
ciest, o potrebe odvedenia vody z lesa vedľa osady. 
p. Silvia Tanyasiová – oponovala názoru p. Lukčovej a potvrdila potrebu platiť poplatky na 
opravu ciest a skrášľovania osady. Vyjadrila ochotu vyplatiť účelový poplatok za p. Lukčovú. 
p. Gabriela Margecanská – vyzvala záhradkárov k zvýšenému záujmu o skrášľovanie osady, 
aby sa do spoločných prác zapájali všetci záhradkári a nie len tí istí počas celého roku. 
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Predsedajúci poďakoval za diskusne príspevky a uistil diskutujúcich, že výbor sa bude nimi 
zaoberať. 

Diskusia bola ukončená. 
 
 
K bodu č. 11: Správa mandátovej komisie 
 
Správu mandátovej komisie predložil p. Mikuláš Marinov – konštatoval, že na výročnej 
členskej schôdzi sa zúčastnilo 33 členov, a teda VČS bola uznášaniaschopná. 
 
 
K bodu č. 12: Priama voľba predsedu, tajomníka, revízora a členov výboru našej ZO 
 
Priame voľby predsedu ZO, tajomníka ZO,  členov výboru ZO a revízora ZO viedol predseda 
volebnej komisie p. Jalč. Predložil návrh výboru ZO na tieto funkcie: 
 
Za predsedu ZO bol na ďalšie funkčné obdobie navrhnutý a zvolený Ing. Martin German 
Za tajomníčku ZO bola na ďalšie funkčné obdobie navrhnutá a zvolená p. Gabriela 
Margecanská 
Za členov výboru ZO boli na ďalšie funkčné obdobie navrhnutí a  zvolení: Vladimír Jalč, Juraj 
Štefanovič a Ing. Peter Janič, PhD. 
Za revízora ZO bol na ďalšie funkčné obdobie zvolený Ing. Jaroslav Šelmeci. 
Iné návrhy do uvedených funkcií neboli prítomnými členmi ZO predložené. 
 
 
K bodu č. 13: Voľba delegáta na mestskú konferenciu SZZ a návrh kandidáta do SZZ 
OV/MV 
 
Voľby viedol predseda volebnej komisie p. Jalč 
Za delegáta na mestskú konferenciu SZZ MV bol navrhnutý a schválený Ing. Martin German. 
Za kandidáta do SZZ MV bol navrhnutý a schválený Ing. Peter Janič, PhD. 
 
 
K bodu č. 14: Správa návrhovej komisie – návrh na uznesenie z VČS  ZO 
 
Návrh na uznesenie z výročnej členskej schôdze ZO predložil  Ing. Jaroslav Šelmeci v tomto 
znení: 
 
Výročná členská schôdza: 
A) berie na vedomie: 
 
1. informáciu o príprave  mestskej konferencie SZZ MV, o.j.z. 
2. diskusné príspevky 
 
B) schvaľuje: 
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1. Správu o činnosti  SZZ ZO, o.j.z. za uplynulé obdobie 
2. Správu o hospodárení ZO za rok 2024  
3. Plán hlavných úloh ZO na ďalšie obdobie  
4. Návrh rozpočtu ZO na rok 2025 
5. Správu revízora 
6. Priamu voľbu: 
   - do funkcie predsedu ZO Ing. Martina Germana,  
   - do funkcie tajomníka ZO p. Gabrielu Margecanskú,  
   - za členov výboru  ZO p. Vladimíra Jalča, p. Juraja Štefanoviča a Ing. Petra Janiča  
   - do funkcie revízora ZO Ing. Jaroslava Šelmeciho. 
7. Delegáta na mestskú konferenciu SZZ MV  Ing. Martina Germana 
8. Za kandidáta do SZZ MV Ing. Petra Janiča PhD. 
8. Účelový poplatok na rok 2025 vo výške 50 €. 
9. Sumárnu časť odmien funkcionárov ZO za rok 2024 vo výške 900 €. 
      
D) ukladá: 
 
1. Na ustanovujúcej schôdzi novozvoleného výboru predseda ZO zabezpečí voľbu     
    podpredsedu a hospodára, prípadne poverí ďalšími úlohami ostatných členov výboru. 
    Termín: do 15.4.2025                                     Zodpovedný: predseda ZO  
 
2. Na nasledujúcom zasadnutí výboru prerokovať  diskusné príspevky a závery z výročnej    
    členskej schôdzi a prijať opatrenia na ich realizáciu. 
    Termín: najbližšia výborová schôdza            Zodpovedný: predseda  ZO 
 
3. Zaslať materiály z VČS (zápisnica, uznesenie, prezenčná listina, správa o činnosti  SZZ   
    ZO, správa o hospodárení, správa revízora, rozpočet na rok 2025,  hlavné úlohy na  
    ďalšie obdobie) v zmysle pokynov na  SZZ MV, o.j.z. v Košiciach.     
    Termín: do 10 dní od VČS                             Zodpovedný: predseda výboru ZO  
 
4. Záhradkárom ukladá: 
   - z dôvodu realizácie úloh osady uhradiť v  stanovenej výške účelové príspevky a členské 
     známky  do 30.4.2025  (výbor  opätovne žiada osadníkov využívať bezhotovostný   
     platobný styk na účet našej ZO,  platby v hotovostnom styku vykonávať výlučne oproti   
     príjmovému pokladničnému dokladu). 
      
Návrh na uznesenie bol predložený návrhovou komisiou a schválený VČS bez pripomienok v 
zmysle Stanov SZZ. 
  
 
K bodu č. 14: Záver 
 
Predsedajúci sa poďakoval prítomným za účasť na schôdzi, poďakoval im za prácu v osade, 
poprial im veľa zdravia, dobrú pohodu a veľa úspechov v záhradách. 
Výročnú členskú schôdzu ukončil. 
  
 




